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Vintertullen och införandet av de nya ersättningssystemen för vård- 

och omsorgsboenden.  

 

Direktören Eva Frunk Lind besvarar frågorna och tillägger att 

biträdande avdelningschefen Marita Åkersten kommer till nästa 

nämnd sammanträde för att informera om införande av nya 

ersättningssystem och tidsregistrering i hemtjänsten. 

 

Inga fler frågor anmäls och därefter fastställs dagordningen. 

 

 

§ 5 Inkomna skrivelser från nämndens ledamöter och 
ersättare 

Inga skrivelser från nämndens ledamöter och ersättare inlämnats.  

 

 

§ 6 Förvaltningschefens information 

Avdelningschefen AnnMarie Ståhl presenterar ärendet § 9 

Uppföljning av stadens vård- och omsorgsboende för äldre, 

hemtjänst, servicehus och dagverksamheter för år 2013. 

 

§ 7 Revisionskontorets projektrapport nr 1/2014 
”Paraplysystemet säkerhet och ändamålsenlighet” 

Remiss från revisionskontoret, revisorsgrupp 1, dnr 3.1.3-138/2013, 

för yttrande senast 2014-05-09 

 

Ärende 

Föreligger ärende dnr 140-44/2014 

 

Yrkanden 

Ordföranden Joakim Larsson m.fl. (M) och ledamoten Helen 

Jäderlund Eckardt (FP) yrkar bifall till förvaltningens förslag till 

beslut med instämmande av vice ordföranden Christopher Ödmann 

m.fl. (MP). Ledamoten Gabriel Marawgeh m.fl. (S)  och 

ersättaryrkande från Madeleine Sjöhage (C). 

 

Ledamoten Torun Boucher (V) yrkar bifall till eget förslag till 

beslut med instämmande av  

  

Ledamoten Gabriel Marawgeh m.fl. (S) anmäler eget särskilt 

uttalande. 

 

Beslutsgång 



 Protokoll 

Sida 4 (15)  

 

Utdragbestyrkande 

 

Protokoll nr 4 fört vid 

äldrenämndens sammanträde 

tisdagen den 29 april 2014 

 

Ordföranden finner att det finns två förslag till beslut: 

förvaltningens förslag som stöds av (M) och (FP) med instämmande 

av (MP), (S) och ersättaryrkande från (C) samt eget förslag till 

beslut från (V). 

 

Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner majoriteten 

för förvaltningens förslag till beslut som stöds av (M), (FP), (MP), 

(S) och ersättaryrkandet från (C).  

 

 Äldrenämndens beslut 

            Äldrenämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande     

            och överlämnar det till revisionskontoret, revisorsgrupp 1  

            och kommunstyrelsen som sitt yttrande över  

            projektrapporten nr 1/2014 ”Paraplysystemets säkerhet och  

            ändamålsenlighet”. 

 

Reservation från (V): 

Mot beslutet reserverar sig ledamoten Torun Boucher (V) och 

hänvisar till eget yrkande: 

”Vänsterpartiet yrkar att äldrenämnden beslutar att som svar på 

remissen överlämna äldreförvaltningens tjänsteutlåtande till 

revisionskontoret samt därutöver tillägga: 

 

Vänsterpartiet vill särskilt understryka vikten av en långsiktig 

strategisk plan för stadens sociala verksamhetssystem. Det finns två 

saker som särskilt måste beaktas i ett förbättringsarbete. 

Mångfalden av nivåer och utförare i staden är den ena och de 

ökande kraven är den andra. Utifrån ett perspektiv att staden i 

framtiden har som målsättning att ta över hemsjukvården så 

kommer kraven på säkerhet att öka ytterligare, och det kan vara en 

god idé att redan i dag lägga resurser på att ta höjd för detta.  

Förvaltningen lyfter i sitt svar balansgången mellan säkerhet och 

användarvänlighet. Vi menar att staden naturligtvis måste ställa 

krav på leverantören av systemet att dessa två faktorer hela tiden 

samspelar – men ur ett medborgarperspektiv så måste säkerheten 

vara den ledande faktorn.  

 

Vi vill framhålla att vi delar revisorernas uppfattning att 

spårbarheten måste vara mycket god. Det är oroväckande att konton 

idag är möjliga att dela på flera individer. Det är också viktigt att 

inloggning i alla steg bara ska gå att göra med en och samma 

identitet.” 

 

Särskilt uttalande från (S): 
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”Vi socialdemokraterna anser att det är bra att utomstående 

emellanåt granskar de system som staden använder. När det gäller 

den typen av system som Paraplysystemet, som innehåller 

individuppgifter, är det extremt viktigt med god säkerhet och att 

systemet går att lita på. Då bör revisionsrapporten ses som ett led i 

kvalitetsutveckling framöver.” 

 

§ 8 Remiss av ”Detaljerad krav- och behovsanalys 
avseende gemensam IT-service och beslut om 
förnyad centralupphandling av GSIT”  

Remiss från kommunstyrelsen, dnr 031-961/2013, för yttrande 

senast 2014-05-07 

 

Ärende 

Föreligger ärende dnr 150-80/2014 

 

Yrkanden 

Ordföranden Joakim Larsson m.fl. (M) och ledamoten Helen 

Jäderlund Eckardt (FP) yrkar bifall till förvaltningens förslag  

till beslut med instämmande av vice ordföranden Christopher 

Ödmann m.fl. (MP) och ersättaryrkande från Madeleine Sjöhage 

(C). 

 

Ledamoten Gabriel Marawgeh m.fl. (S) yrkar bifall till eget förslag 

till beslut. 

 

Ledamoten Torun Boucher (V) yrkar bifall till eget förslag till 

beslut.  

 

Beslutsgång 

Ordföranden finner att det finns tre förslag till beslut: förvaltningens 

förslag som stöds av (M) (FP) och (MP) med instämmande av 

ersättaryrkande från (C), eget förslag till beslut från (S) och eget 

förslag till beslut från (V). 

 

Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner majoriteten 

för förvaltningens förslag till beslut som stöds av (M), (FP), (MP) 

och ersättaryrkandet från (C). 

 

 Äldrenämndens beslut 

Äldrenämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande 

och överlämnar det till kommunstyrelsen som sitt svar på 

remissen av förslag till ”Detaljerad krav- och behovsanalys 


